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Deltagere: Peter Vilain, Lea Munch, Tove Andersen, Charlotte Morberg,  
Conni Leidersdorff, Christian Roed, Bent Cramer, Hanne Heilmann, Svend Larsen  
  
Fraværende: Ingen 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt. 

 

2. Opfølgning på sidste møde 

 

Vi får kigget på om skaktrummene kan kan bruges til cykelparkering i de 

kældre der har fået sat batterier til solceller op. 

 

3. Status fra Driften 

 

Der er ansat en ny grøn mand i afd. 101.  

Der er blevet lukket huller i asfalten så der ikke kommer frostskader i samlin-

gerne.  

Varmeprojektet er gået i gang i 101. De er ved at være igennem. 

Vi får et tilbud på at få en spærrer op ved pakkeboksen så man ikke kan cykle 

lige ud på vejen. Det samme ved affaldsbeholderne ved 69. 

Joy undersøger om vi kan sætte et forsinkelsesrelæ op på ventilatoren i bokse-

rummet. 

 

4. Låsesystem til Huset og Hallen 

 

Joy får kigget på en måde at holde døren ulåst når der er aktivitet i Hallen og 

Huset uden at den skal stå åben. 

 

5. Køkkenudskiftninger 

 

VIBO er i gang med at aftale betingelser for bestilling og udskiftninger af køk-

kener med HTH. Der kommer nyt ud når aftalen er på plads. Vi regner med at 

det sker i løbet af foråret. 

 

6. Status på Solcelleprojektet 

 

Sidste nyt er at gravstenene udskiftes i slutningen af februar. Derefter skiftes 

elmålerne og eltavlerne i kældrene og så er vi klar til at gå i drift. 

 

7. Opfølgning på Nivåhøjskoles besøg af Carsten Krabbe 

 

Vi havde et rigtig godt oplæg fra Carsten Krabbe der fortalte om de ændringer 

der er i gang i VIBO. Vi glæder os til det fremtidige samarbejde.  
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8. Formanden orienterer 

 

Nivå Kokkedal på vej skal ha ny helhedsplan fra 1/7 og det lader til at det kun 

blive de 3 VIBO’s afdelinger der ønsker at deltage i den nye plan. Navnet vil i 

så fald igen blive Nivå Nu. Kommunen har flyttet jobcentret ud at Nivå Nu hu-

set og de har derfor igen råderet over hele huset. 

 

9. Nyhedsbrev i afdelingen 

 

Vi udsender fremover et nyhedsbrev ca. hver 3. måned med emner der er rele-

vante.  

 

10.  Køb af en stolevogn til stabelstole 

 

Vi køber en stolevogn til at transportere stabelstole i Huset. 

 

11.  Nye gardiner i Huset 

 

Vi køber nye gardiner til Huset, da de gamle er trætte og falmede. 

 

12.  Parkzone 

 

App til android virker ikke længere. Man skal i stedet bruge parkzone.dk og 

oprette gæsteparkering der. 

Husk at give formanden besked når du får ny bil.  

 

13.  Bestyrelsens rådighedsbeløb 

 

Vi har 20.063,82 kr. tilbage. 

 

14.  Status på aktivitetsudvalget 

 

25.929,05 kr. tilbage. 

 

Førstehjælpskursus blev afholdt for 4 beboere. Det er simpelthen for dårligt at 

der ikke er flere der gider. 

 

• Vi planlægger en stor fest i afdelingen når vores solceller er kommet op 

at køre. 

• Vi planlægger et loppemarked i slutningen af maj i afdelingen. 

• Vi planlægger en 51 års jubilæumsfest i Tårnhaven i maj sammen med 

afd. 101 0g 102. 

• Vi planlægger en bustur til Knuthenborg safaripark i september sammen 

med afd. 101 0g 102. 
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15.  Forslag/spørgsmål fra beboere 

 

Der bliver klaget over at der er hunde der skider på vores område. Det er der 

ikke rigtigt noget vi kan gøre ved. Man er velkommen til at underrette bestyrel-

sen hvis man ser en hund der skider på området, men vi kommer ikke til at lig-

ge på lur for at finde synderen. 

 

Der er beboere der kører på knallert på vores område. Vi sender en skrivelse ud 

om at kørsel på området er forbudt. 

 

  

16. Eventuelt 
 

Vi kigger på nye klapborde til Huset. 
 

  
 
 
 
 
 

 
 

 

 


